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VERSLAG bestuursvergadering  op 15 november 2023 
 
Na alle drukte van afgelopen weken en gebrek aan voorbereidingstijd een “bestuursvergadering 
light”.  
 
Aanwezig: Jaap Diepeveen, Cees Kuijlaars, Rob de Graeve, Bert vd Broek, Joost Nachbahr 
 

1. Welkom en agenda 
2. Verslag van de vorige vergadering dd.  1 november jl. Goedgekeurd met enkele kleine 

aanpassingen. 
Vraag vanuit organisatie om het verslag -als in het verleden- ook door te mailen naar iig 
coördinatoren, aanspreekpunten en projectondersteuners 
 

3. Mededelingen. 
Tekst voor wijkblad december: akkoord 
 

4. Nabespreking van de wijkbijeenkomst. 
a. Was een zeer geslaagde bijeenkomst met een mooie opkomst. Organisatie en 

communicatie ok, mede dankzij veel vrijwillige handjes.  
Opzet werkte prima al werd de volgorde van vragen/stellingen wat snel losgelaten. 
Ruime kans voor iedereen om een bijdrage te leveren. Ook positieve reacties vanuit 
bezoekers.  

b. Wijkregisseur reageerde positief inzake bijdrage vanuit wijkbudget. Neemt Rob de 
G. met haar op. 

c. Nu ook snel gesprek met “groep Alie”. Positieve bijdrage. Waardering voor. Zitten 
interessante suggesties in. Maar er ook rekening mee houden dat er meer 
vrijwilligers in de organisatie zijn die er ook bij betrokken moeten worden. En 
uiteindelijk zal ook er ook “vanuit de wijk” inbreng mogelijk moeten zijn. 
Voorstel voor dat gesprek op woensdag de 29e. Opties: ’s middags rond 13.30 
“groep Alie”, daarna bestuur. Of s Middags het ene en ’s avonds het andere.  

d. Bij vervolg in ieder geval de organisatie / vrijwilligers transparant betrekken 
e. Aan de hand van de gedachtewisseling maakt Jaap D. een opzet voor het vervolg, 

waarvoor we een extra vergadering plannen: donderdag 23-11 om 15.00 uur. 
 

5. Werving / vacature beheerder  
a. Bevestigingsbrief van bestuur aan Martin is in een positief gesprek aan hem 

overhandigd. Daarin is ook over de werving op korte termijn gesproken. Martin 
heeft daarna per mail ook positief op de brief gereageerd. 

b. Advertentie en plaatsing: is al verstuurd naar Kas voor plaatsing op website en 
sociale media. Ook in vitrinekast (Bert/Martin). 
Joost checkt in overleg met Kas nog andere mogelijkheden voor plaatsing. 

c. Bert heeft contact gehad met vrijwilligers. Hoeft geen bericht meer heen. 
d. Bert en Rob vormen de sollicitatiecommissie met iemand uit de vrijwilligersgroep 
e. Overdracht Martin regelen. (Bert) 

 
6. Project duurzaamheidsbijdrage Rabobank 

Prima initiatief om hier aanvraag voor te doen. Aan de hand van voorstellen Jos handelt 
Bert vd Br. dit in overleg met penningmeester af. 
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7. Voortgang brandblussers? 
Is afgehandeld. Vervanging is niet aan de orde. 
 

8. Uitje 
Joost bereidt voorgesteld uitje naar Amsterdam voor. Met de echtgenotes en voor eigen 
rekening. 4 januari 2024. 
 

9. Zorgoverleg (Rob de Gr) 
Rob informeert het overleg over de huidige bestuurlijke stand van zaken. 

 
10.  Nieuwjaarsreceptie wordt op zondag 7 januari gecombineerd met de opening van het 

vernieuwde wijkcentrum. Anders schuift dat ook te veel naar achteren. Marjolijn 
organiseert en coördineert.  
Joost N. en Kas regelen de communicatie en uitnodigingen namens het bestuur. 
Wel tijdig aangeven wie uitgenodigd worden. Zou mooi zijn als burgemeester erbij is, maar 
dan wel tijdig uitnodigen (idem wethouders Heller en van Voorden). 
 

11. Rondvraag 
a. Kan er een vacaturepagina in het wijkblad? Komen we op terug. 
b. Vraag over investeringen voor volgend jaar. Afspraak om jaarlijks bij de begroting 

ook besluit te nemen over het (al of niet aanhouden of wijzigen van het) 
investeringsprogramma. Rob de Gr. stuurt het bestaande investeringsprogramma 
toe. 

c. Gerard Bierlaagh is gestopt als voorzitter van de adviescommissie. Er moet een 
nieuwe komen. Met Adviescommissie procedure bespreken.. Komt volgende 
vergadering terug. 

 
12. Agendapunten volgende vergadering van 29 november? 

Agendapunten graag tijdig doorgeven. 
 

13. Sluiting 
 
 
JN 20-11-23 
 

 


